

Bestyrelsesmøde mandag d. 11. august

Tid: 18:30

Hos Hanne

Deltagere: Hanne Holm Lautrup, Charlotte Baagø Madsen, Jerome Cazal, Anders Ølsted Jensen og Finn Nørregaard

Referent: Finn Nørregaard

| PUNKTER PÅ DAGSORDEN                                           |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         | Ansvarlig                       |
|----------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------|
| <b>Godkendelse af sidste referat</b>                           | Referat er tidligere fremsendt men kan også findes her:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 | Alle                            |
| Orientering fra Formanden                                      | Der har været sommerferie, så der er ikke så meget at berette. Det der er at berette, kommer under de enkelte punkter herunder.                                                                                                                                                                                                                                         | Charlotte                       |
| Orientering fra kassereren                                     | Der er sendt kontingent betaling ud, status på betaling er at der er 26 der ikke har betalt endnu. Så det ser forholdsvis godt ud.                                                                                                                                                                                                                                      | Hanne                           |
| Diverse punkter vedr. igangværende aktiviteter og daglig drift |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |                                 |
| Dato for næste møde                                            | 15. september 2025                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |                                 |
| HIH Håndboldskole                                              | 106 spillere + 28 trænere er tilmeldt.<br>Tidsplan skal kigges efter en gang til.<br>T-shirt er kommet.<br>Bestyrelsen møder ind kl. 8 om lørdagen                                                                                                                                                                                                                      | Charlotte                       |
| Netværksarrangement i Marielundkvarteret                       | 13. august 2025<br>Vi diskuterede lidt frem og tilbage om forskellige ønsker og scenarier igennem, så Jerome og Anders er klædt på til mødet.                                                                                                                                                                                                                           | Jerome/Anders evt.<br>Charlotte |
| Idrætsforum                                                    | 9. september 2025<br>Charlotte deltager, men vil gerne have 1 ekstra med. Jerome tager med sammen med Charlotte på dette møde.                                                                                                                                                                                                                                          | Charlotte                       |
| DGI                                                            | Næste skridt?<br><ul style="list-style-type: none"> <li>- Igangsætning af deltager statistik.</li> <li>- Andre ting vi skulle gøre?</li> </ul> Skills træning for trænere, hvor det går på hvordan man udnytter vores faciliteter bedre.<br>Vi skal huske at søge om tilskud til ovenstående Skills træninger, i det der er et samarbejde mellem Herlev kommune og DGI. |                                 |

|                     |                                                                                                                                                                                      |                   |
|---------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------|
|                     |                                                                                                                                                                                      |                   |
| Sponsorer           | Der er søgt forskellige fonde og firmaer, Anders følger op diverse udestående der ikke har svaret endnu.                                                                             | Anders            |
| Fitness lokalet     | Hvad er vores plan/udgangspunkt?<br>Næste møde er den 1. september                                                                                                                   |                   |
| Herlev Festuge      | Status<br>Fredag: Finn & Jerome, Hanne kommer med tidspunkt.<br>Lørdag Hanne & Charlotte (I andre må gerne komme også).                                                              | Hanne             |
| Ungtrænere          | Status<br>Der er 21 der gerne vil være ungtrænere i denne sæson, ikke alle kan få deres ønsker opfyldt. Charlotte har en samtale med ungtrænerne, så kabalen kan komme til at gå op. | Charlotte         |
| Materialerum/Skuret | Begge materialerum er blevet ryddet op.<br>De er ikke færdige, men nu skal de bruges, så der senere kan følges op på hvordan vi bedst muligt gør dem helt færdige.                   |                   |
| Klublokalet         | Hanne, Anders og Jerome tager et møde med Basket. Så vi sammen kan få lagt en plan for hvad vi ønsker at bruge lokalet til.                                                          | Hanne             |
| Ungdomsudvalg       | Bevilling af beløb til afholdelse af arrangementer<br>Charlotte og Hanne tager fat i Dan, så vi kan komme i gang med det nye projekt.                                                | Hanne & Charlotte |
| Kamptøj             | Der skal købes tøj for 87.000-102.000 kr. Kun ud fra de hold der mangler tøj.                                                                                                        | Charlotte         |
| Eventuelt           | Træner emner<br>Martin Mogensen har tilbudt sin hjælp som assistent træner, vi kan tilbyde U8.                                                                                       | Hanne             |
| Eventuelt           | U11P: Venteliste/Halbytte<br>Charlotte tager fat i Rune, vi skal have taget fat i U9 og U11P som de første til Skills Træner træning.                                                |                   |